



PROVINCE DE QUÉBEC / PROVINCE OF QUÉBEC
VILLE DE POINTE-CLAIRe / CITY OF POINTE-CLAIRe

AVIS PUBLIC / PUBLIC NOTICE

DEMANDE D'USAGE CONDITIONNEL	REQUEST FOR CONDITIONAL USE
<p>Avis est par la présente donné qu'à la séance ordinaire du conseil municipal devant se tenir le 3 février 2026, à 19h00, à l'hôtel de ville de Pointe-Claire, situé au 451, boulevard Saint-Jean, la demande d'autorisation d'usage conditionnel suivante sera étudiée :</p> <p>- Pour permettre au 32, avenue Brunet, l'ajout d'un nouveau bâtiment pour permettre l'aménagement d'une unité d'habitation accessoire.</p>	<p>Notice is hereby given that at the regular council meeting to be held on February 3, 2026, at 7:00 p.m. at Pointe-Claire City Hall, located at 451 Saint-Jean Boulevard, the following application for authorization of a conditional use will be considered:</p> <p>- To permit at 32 Brunet Avenue, the addition of a new building to accommodate an accessory dwelling unit.</p>
<p>Toute personne intéressée peut se faire entendre par le conseil municipal relativement à cette demande lors de la tenue de la séance précitée.</p>	<p>Any interested person may be heard by the municipal council in relation to this request during the aforementioned meeting.</p>
<p>Donné à Pointe-Claire, le 14 janvier 2026.</p>	<p>Given at Pointe-Claire, January 14, 2026.</p>

Danielle Gutierrez, OMA
Assistante greffière / Assistant City Clerk